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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:718 Narkotika på landets skolor

Narkotika och droger på flera av landets gymnasieskolor är ett stort problem. 
Drogpåverkade elever skapar oro och stör både anställda och andra elever. 
Narkotika och droger är i första hand ett område som polisen måste hantera, 
men både kommunen, socialtjänsten och andra berörda myndigheter har ett 
ansvar att samarbeta för att hitta lösningar. Oavsett vem som har ansvaret för 
vad är narkotika förbjudet och ska inte finnas på skolorna. Detta måste med full 
kraft bekämpas.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att ge polisen ett tydligare uppdrag 
och större möjlighet att bekämpa narkotika på våra skolor?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-26
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00


